
ECZANELERİMİZ ALARMDA: 

Son zamanlarda ilaç zamlarıyla ilgili çeşitli söylentiler yayılmakta olup, bu durum hem hastalarımızı hem de meslektaşlarımızı

derinden etkilemektedir. Eczacılar olarak karşı karşıya kaldığımız en büyük sorunlardan biri, ilaç tedarikinde yaşanan aksaklıklar

ve stok yetersizliğidir.

İlaç tedariğinin kesintiye uğraması bir çok kez telafisi mümkün olmayan vahim sonuçlar doğurmaktadır. Bu durum sağlık

sisteminin sürdürülebilirliğini tehdit etmektedir.Birinci basamak sağlık hizmet sunucuları olarak biz eczacılar , sahada bu

sıkıntıyı birebir yaşıyor, hastalarımızın çaresizliğine şahit oluyoruz.

Depoların ilaç vermeyi durdurması ve çoğu zaman “yok” diyerek hastalarımızı ilaçsız bırakmamız, bu krizi daha da

derinleştirmektedir. Bu şartlar altında hastalarımızı en iyi şekilde bilgilendirmeye çalışsak da, hastalarımızın isyanları ve

mağduriyetleri eczacılar olarak bizleri zor duruma sokmaktadır.

Eczaneler sadece ticari işletmeler değil, aynı zamanda sağlık hizmet sunucularıdır. Bizler, halkın ilk başvurduğu sağlık

profesyonelleri olarak sorumluluklarımızın farkındayız ve bu sorumluluklarımızı yerine getirmek için çaba sarf ediyoruz. Ancak

ilaç temininde yaşanan sorunlar ve belirsizlikler devam ettikçe, hastalarımıza sağlıklı bir hizmet sunmamız imkânsız hale

gelmektedir.

Hükümetimizin, özellikle ithal ilaçlarda yaşanan tedarik sorunlarının çözülmesi için ilgili paydaşlarla (ilaç üreticileri, ithalatçılar

ve dağıtımcılar) etkin bir işbirliği içinde olması gerektiğini düşünüyoruz. Ayrıca, ilaç zamlarıyla ilgili belirsizliklerin giderilmesi ve

zam kararlarının zamanında, şeffaf bir şekilde ilan edilmesi önem arz etmektedir. Böylece piyasada istikrar sağlanabilecek ve

halkımızın ilaçlara erişimi kolaylaşacaktır. İlaç temininde ve fiyatlandırmada yaşanan sorunların çözümü için kamuoyuna

düzenli bilgilendirmeler yapılmasının da sürecin daha iyi yönetilmesine katkı sağlayacağına inanıyoruz.

Eczacılar olarak halkımıza her zaman en iyi hizmeti sunmayı hedefliyoruz. Ancak ilaç tedarikinde ve fiyatlandırmada yaşanan

sorunlar çözülmeden, sağlık hizmetlerimizi sürdürülebilir kılmak mümkün olmayacaktır. Hükümetimizin bu konuda hızlı adımlar

atmasını ve eczacılar olarak taleplerimizin dikkate alınmasını bekliyoruz.
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